
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 21
Radíkov

Č. 1 / 2024 16. 01. 2024 / 19:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Bednář Jan, Ing., Kováčik Jaroslav, Obenaus Milan, Ing. arch., Prášilová Františka, Ambrož
Jan, Ing., Morbitzer Aleš, Mgr., Kaděrka Oto, Ing.

Omluveni: Langerová Klára

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

1.1 Program jednání
1. kontrola úkolů z minulého období2. Informace předsedy o událostech od posledního jednání komise3.
Diskuse

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Osvětlení stanoviště kontejnerů na druhotné suroviny u prodejny Hruška - Předáno
Zrušení změny jízdního řádu na lince č. 11 - Předáno

Starší požadavky

Zápis č. 9/2023 ze dne 07. 08. 2023: Přemístění zastávky MHD na Sv. Kopečku - Před uzavřením
Zápis č. 11/2023 ze dne 02. 10. 2023: Žádost o dořešení vjezdu a parkování u hřbitova Svatý Kopeček - Před
uzavřením
Zápis č. 11/2023 ze dne 02. 10. 2023: Vytvoření aplikace pro automatické vyhledávání a zasílání informací na
digitální úřední desce - Předáno

5 Projednávané záležitosti

5.1 Změny v parkování na Svatém Kopečku
Komise kvituje s povděkem změny v systému placeného parkování. Uvedené změny více respektují potřeby
obyvatel.

5.2 Rozpočet na rok 2024
V roce 2024 dostane Radíkov stejný objem financí jako v roce 2023. Žádáme občany, aby dali do konce února
návrhy na využití přidělených financí.
Nákup služeb 75.000,-
Pohoštění 1.000,-
Běžné opravy 75.000,-
Estetizace 300.000,-
Navýšení estetizace pro 20 KMČ, jejichž návrhy nebudou realizovány z chodníkovného150.000,-
Byla schválena podoba tabulky navržena Janem Ambrožem. Tabulka bude součástí zápisu a její redakcí je
pověřen Jan Ambrož.



5.3 Akce hasičů podporované KMČ
27.4.2024 Radíkovské hody
6.4.2024 Ukliďme Česko - Radíkov

5.4 Suché louky - nevyhovující stav vozovky
V důsledku provozu těžké techniky dochází k poškozování povrchu vozovky. Nyní situaci zkomplikovalo
vytékání vody na vozovku a následné zmrznutí. Napsán požadavek na TSMO ve věci vyčištění vpusti a opravy
žlábku. 

5.5 Stížnost paní Marie Procházkové  ohledně zkrácení jejího příspěvku ve Zpravodaji č.4 2023
V posledním čísle Zpravodaje byl zkrácen příspěvek ve věci odcizení truhlíků z květinami. Vypuštěná věta by
mohla naplnit skutkovou podstatu trestného činu v duchu Trestního zákoníku §184 pomluva, §345 křivé
obvinění. Z tohoto důvodu redakční rada přistoupila ke zkrácení, kdy podstata oznámení nebyla narušena. Celá
věc byla s autorkou příspěvku následně projednána.

5.6 Výměna vánočního stromu u zvonice
Na odbor zeleně bude podaná žádost o náhradu "vánočního" stromu, z důvodu odlomení vrchu stávající
borovice.

5.7 Zpravodaj č. 1 v roce 2024
- uzávěrka bude 11.března 
- bude aktualizován emailový rozdělovník 

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Náhrada "vánočního" stromu a kontrola dalších stromů v Radíkově

Žádáme o odstranění stávající borovice, které se ulomil vrch a nesplňuje požadavky na vánoční strom tak, aby
na Vánoce 2024 již byl vysazen nový strom. Výsadba nového stromu by měla být provedna na jaře.
Dále žádáme o kontrolu a případné odstranění nemocných a suchých stromů.

2 Parkoviště na Sv. Kopečku

Žádáme o ucelenou, oficiální informaci k parkování na Sv. Kopečku. V poslední době došlo k řadě změn, které
jsou publikovány v různých médiích odlišně.  Údajně je možné parkovat na všech parkovištích hodinu a "přes"
noc zdarma. Je to možné i na parkovištích opatřených závorami? Jinak řečeno - přijedu k závoře, vyzvednu
lístek a při výjezdu v době, kdy je parkování zdarma, se závora na odjezdu po přiložení lístku zvedne? Pokud
tomu tak není, žádáme o úpravu SW tak, aby bylo možné vjet na parkoviště a zase vyjet bez placení. 

3 Převod zastávky MHD do majetku města

Požadujeme urychlit převod majetku zastávky z majetku DPMO na město Olomouc, z důvodu realizace její
úpravy, do konce března.

4 Zimní údržba

Změnou dodavatele zimní údržby došlo ke změně technologii, kdy tato změna ne zcela respektuje místní
prostorové podmínky. Stroje se nevejdou do všech dříve udržovaných prostor. Jedná se o výstupní zastávku
Zahrádky a chodník u bývalého hostince na Malinovského. Sníh a led není následně odstraněn ani ručně.
Žádáme o přemístění prvků, které brání strojnímu čištění.

5 Dokumentace k umístění zákazových značek do ulice Holubova na Sv. Kopečku

Žádáme o poskytnutí dokumentace, kterou bylo povoleno umístění zákazových značek pro silniční vozidla do
ulice Holubova. Tyto značky protiprávně omezují příjezd ke škole, hřbitovu a ke kostelu.

8 Obecné informace



III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 1 / 2024

Datum schválení zápisu: 22. 01. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Bednář Jan, Ing.

Zapsal/a:
Bednář Jan, Ing.

Ověřil/a:
Morbitzer Aleš, Mgr.


